

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 14-20/11/19

Prayer items 3rd week of Nov

1. Lately the state government has come up with some good and sound policies to help the poor and the needy. Pray that God will continue to grant strength and wisdom to the government and the local businessmen and women to take steps to improve the economy of the country and to create more jobs and business opportunities to benefit the people in the country.
2. Society: Pray that God will pour out His spirit on our land. The youths will hunger and thirst for God. They will desire to live in purity in words, in action and in speech. Pray that the older people will live honourable lives for the glory of God.
3. Family: God will bless the Christian families to be a blessing to the society. Pray that God will bind the family unit with His love: The husband and wife will love and honour one another in their monogamy marriage; the children will honour their parents; the single people will live in purity.
4. Church: pray that the pastors and leaders of the church will guard their flock by setting a godly example for the others. Pray that God's Word will be preached boldly and courageously. May we be attentive to what God is saying to us and put what we have heard into practice so that God is glorified.

卫理公会以萨迦守望者 14-20/11/19

十一月第三个星期的祷告事项

1. 最近，州政府已经提出健全的政策来帮助贫穷的群体。祷告，上帝此赐力量与智慧于政府和当地商人和妇女，以采取措施改善国家的经济，创造更多的就业机会和商业机会，造福全国人民。
2. 社会：祷告圣灵浇灌这地。年轻人在行为及言语上渴望上帝，渴望住活在真理。祷告年长者能过荣耀神的生活。
3. 家庭：上帝将祝福基督徒家庭成为社会的祝福。祷告，上帝将家庭的单位与祂的爱连结：丈夫和妻子互相敬爱及尊重一夫一妻制的婚姻；孩子们也将尊敬他们的父母；单身人士活出圣洁。
4. 教会：祷告，教会的牧师和领袖们有合身心意的样式，来守护教会的羊群。祷告，神的话语将被大胆和勇敢地传讲。愿我们细心聆听神的旨意，将所听闻的化为行动，让神得荣耀。

Isakhar Pengawal Methodist 14-20/11/19

Doa minggu ketiga November

1. Kebelakangan ini, kerajaan negeri telah mengeluarkan beberapa dasar yang baik dan sah untuk membantu golongan yang miskin dan orang yang memerlukan. Berdoalah agar Tuhan terus memberi kekuatan dan hikmat kepada kerajaan dan ahli peniaga tempatan untuk mengambil langkah-langkah yang sepatutnya untuk memperbaiki ekonomi negara dan mewujudkan lebih banyak peluang pekerjaan dan peluang perniagaan untuk memberi manfaat kepada rakyat di negara ini.
2. Masyarakat: Berdoalah agar Tuhan akan mencurahkan roh-Nya di atas tanah kita. Pemuda-pemudi akan lapar dan dahaga untuk Firman Tuhan. Mereka boleh hidup dalam kesucian dari segi pemikiran, kelakuan dan pertuturan. Berdoalah agar orang-orang yang lebih tua akan menjalani kehidupan yang mulia untuk kemuliaan Allah.

3. Keluarga: Berdoalah Tuhan akan memberkati keluarga Kristian menjadi keberkatan kepada masyarakat tempatan. Berdoalah agar Tuhan akan menyatukan keluarga dengan cinta-Nya: Suami dan isteri akan mencintai dan menghormati antara satu sama lain dalam perkahwinan monogami mereka; anak-anak akan menghormati ibu bapa; orang yang tunggal terus hidup dalam kesucian.
4. Gereja: Berdoa agar pastor dan pemimpin gereja akan memberikan teladan yang saleh untuk kawanan domba yang dipimpin oleh mereka. Berdoalah agar Firman Tuhan boleh dikhotbahkan dengan berani. Semoga kita boleh fokus terhadap apa yang dikhotbahkan oleh Allah kepada kita dan mempratikkan apa yang telah kita dengar supaya nama Allah dapat dimuliakan.